
BMI.RI/25, 26/18           Gryfino, dnia 21 grudnia 2018 r. 

 

 

Pan Piotr Zwoliński 

Radny Rady Miejskiej 

w Gryfinie 

 

 

W nawiązaniu do interpelacji zgłoszonych na sesji Rady Miejskiej w Gryfinie w dniu 

13 grudnia 2014 r. informuję co następuje: 

Dot. 26/18 - w ramach bieżącego utrzymania i remontu dróg staramy się na 

systematycznie poprawiać warunki komunikacji na wszystkich drogach stanowiących 

własność Gminy Gryfino w tym m.in. położonych w obrębie Wełtyń II, wielokrotnie do tego 

celu wykorzystujemy pozyskane płyty betonowe z nawierzchni innych dróg, które są 

przebudowywane. Oczywiście w harmonogramie remontów na rok 2019 weźmiemy pod 

uwagę możliwość wykonania nawierzchni twardej na dwóch sięgaczach od ulicy Jana 

Pawła II, w miarę pozyskanego materiału oraz środków finansowych. 

 

                                                                                               Z up. Burmistrza  

                            Z-ca Burmistrza Tomasz Miler      

 

 

 

 

 

 

 

 

 


